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Geacht	College,	

Zoals	bekend	streven	de	omwonenden	van	de	Nieuwe	Bavo	tezamen	met	het	bestuur	van	de	
stichting	Kathedrale	Basiliek	ernaar	om	te	komen	tot	een	stadspark	rond	de	Nieuwe	Bavo.	Het	
heeft	er	toe	geleid,	dat	in	het	collegeprogramma	de	volgende	zinsnede	is	opgenomen:	“We	
ondersteunen	en	geven	meer	ruimte	aan	initiatieven	om	de	omgeving	te	vergroenen,	zoals	
rondom	de	Sint	Bavo.”	In	de	nu	aan	de	orde	zijnde	kadernota	is	daarover	niets	opgemerkt.	Wel	
blijkt	-zie	blz.	73	–	dat	er	jaarlijks	2	miljoen	euro	wordt	geïnvesteerd	in	het	vergroenen	van	de	
stad.	
	
Indien	men	nog	deze	collegeperiode	wil	komen	tot	het	beoogde	stadspark,	dan	zal	men	snel	aan	
de	slag	moeten	gaan.	De	eerste	fase	daartoe	behelst	het	vaststellen	van	het	te	ontwikkelen	
gebied	en	het	inventariseren	van	de	eigendomsverhoudingen	in	het	gebied.	Daarmee	is	vanuit	de	
initiatiefnemers	al	een	begin	gemaakt	en	is	er	op	ambtelijk	niveau	al	overleg	geweest.	Ook	zal	
geïnventariseerd	moeten	worden,	of	de	bestaande	infrastructuur	voldoende	op	orde	is	en	zo	
niet,	wat	dan	vervangen	of	veranderd	moet	worden.		Daarnaast	zal	moeten	worden	vastgesteld,	
of	nog	andere	functies	voor	dit	gebied		aan	de	orde	zijn.	Zo	was	een	aantal	jaren	geleden	een	
ondergrondse	wateropslagplaats	onder	het	gebied		gelegen	op	de	hoek	Westergracht/		Leidse	
Vaart	aan	de	orde.	Ook	is	ooit	het	idee	geopperd	om	in	de	wijk	een	ondergrondse	parkeergarage	
aan	te	leggen.	En	vervolgens	zal	bepaald	moeten	worden,	wie	de	betreffende	gebieden	vorm	gaat	
geven:	de	gemeentelijke	afdelingen	zelf	of	het	inschakelen	van	een	extern	bureau.	Het	
inschakelen	van	een	extern	bureau	-	en	vooral	de	keuze	daartoe	–	kost	de	nodige	tijd.	Wij	
schatten	in,	dat	voor	al	deze	werkzaamheden	een	voorbereidingskrediet	van	ongeveer	100.000	
euro	noodzakelijk	is.	Voor	ons	is	het	evenwel	de	vraag,	of	een	dergelijk	bedrag	in	de	kadernota	is	
voorzien.	
Verder	stellen	wij	voor,	dat	op	korte	termijn	een	projectgroep	en	een	stuurgroep	voor	deze	
planontwikkeling	wordt	ingesteld,	waarin	tenminste	de	twee	omliggende	wijken	
vertegenwoordigd	zijn,	te	weten	de	Leidsebuurt	en	de	Leidsevaartbuurt,	beide	behorende	tot	de	
meest	versteende	wijken	van	Haarlem.	Graag	gaan	wij	met	de	voor	het	groen	verantwoordelijke	
wethouder	om	tafel	zitten	om	te	bewerkstelligen,	dat	zo	spoedig	mogelijk	na	de	vakantieperiode	
met	de	planontwikkeling	kan	worden	begonnen.	
In	de	hoop	spoedig	van	u	te	mogen	horen,	dat	de	kadernota	geen	belemmeringen	bevat	voor	de	
gewenste	planontwikkeling	en	de	wens	uitsprekend,	dat	we	spoedig	met	de	verantwoordelijke	
wethouder	om	de	tafel	mogen	zitten,	tekenen	namens	de	initiatiefgroep,	
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